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Geachte leden van de gemeenteraad, 
 
 
Adegeest is een groene en ruim opgezette wijk waar veel jonge gezinnen en dus kinderen 
wonen. Een wijk waar kinderen kunnen buiten spelen zodra ze de deur uitstappen en waar  
volwassen buurtbewoners kunnen sporten en bewegen en elkaar kunnen ontmoeten in de 
groene buitenruimte.  
 
Buiten spelen 
Buiten spelen is essentieel. Het draagt bij aan de motorische, cognitieve en sociale 
ontwikkeling van het opgroeiende kind.  
Tegelijkertijd spelen kinderen steeds minder buiten. Uit onderzoek van Jantje Beton blijkt 
zelfs dat in Nederland 20 procent van de kinderen nooit buiten speelt!  
In Adegeest spelen kinderen gelukkig heel veel buiten: op speelplekken, pleintjes, veldjes, 
op de stoep of in het park. Met het Masterplan voor Adegeest kan de openbare ruimte nóg 
aantrekkelijker worden voor alle bewoners. Speel- en beweegvriendelijk en vooral ook heel 
groen.  
 
Verkeersveiligheid 
Verkeersveiligheid is een belangrijke voorwaarde voor een speel- en beweegvriendelijke 
openbare ruimte. Op de plek van de geplande knip is het nu niet bijzonder onveilig voor 
kinderen, althans niet onveiliger dan op veel andere plekken waar kinderen samenkomen. 
 
Andere routes 
Door het aanbrengen van de knip op de Chopinlaan zullen auto’s allerlei andere routes gaan 
nemen. Rechtsaf via de Franz Lisztlaan langs het speelveld of linksaf via de Händellaan 
langs de westelijke ingang van park Adegeest. Het is belangrijk dat hier niet meer auto’s dan 
nu (en het is nu vrij rustig) zullen langskomen.  
En omrijden via de Mozartlaan om de knip te vermijden heeft straks tot gevolg dat daar nog 
meer auto’s langsrijden. Op de Mozartlaan wonen ook kinderen en bovendien lopen veel 
kinderen vanaf de flats over het bruggetje bij de Mozartlaan in de richting van het grote 
speelveld bij de Franz Lisztlaan.  
 
Schijnveiligheid 
Als bij de knip straks een fietspad ligt, moeten kinderen hier nog steeds goed opletten. De 
knip brengt dus “schijnveiligheid”. Omdat door de knip andere routes drukker worden zal de 
verkeersveiligheid in de wijk er juist niet beter op worden.  



Daarom pleit ik ervoor om de knip niet aan te leggen. De goede verdeling van autoverkeer 
blijft dan zoals het nu is en dat is gunstig voor de verkeersveiligheid in het algemeen. 
Het is belangrijk dat Adegeest speelvriendelijk blijft en kinderen op alle plekken veilig kunnen 
oversteken. 
 
 
Met vriendelijke groet, 

 


